
 

 

 

Referat FAU-møte nr. 1 2023/2024 Østensjø 

skole 
 

Møtested:  Østensjø skole, personalrommet 

Dato:   Tirsdag 26. september 2023 

Tidspunkt:  Kl. 19.00 - 20.30 

Møteleder:  Vegard Tversland Kjesbu/Nina Ruth Kristoffersen 

Referent:  Nina Ruth Kristoffersen 

 

Til stede 

1A Marte Mikkelsen 

1B Line Styczen 

1C Patrick Alexander og Maria Bjerk 

2A Anja Merlid 

2B Anette Hoff 

2C Marianne Gudim Bjørnson 

3A Randi Lunke 

3B  

3C  

4A Karin Hsu 

4B Per Chr. Haugen 

4C  

5A Trude Schmidt Øvregard 

5B Solfrid Midlang 

5C Vidar M. Henningsen og Tariq Iqbal 

6A Fredrik Romsås  

6B  

6C Nina Ruth Kristoffersen 

7A Anne Nylend 

7B Jens Christian Raftevold Jensen 

7C  

Saker: 

Sak 1-1 Godkjenning av innkalling 

Innkalling ble godkjent. 

 

 



 

 

 

Sak 1-2 Informasjon fra skolen v/ rektor Vegard Tversland Kjesbu 

Rektor fortalte om sin første opplevelse av skolen og sine ambisjoner for skolen framover.  Han 

er svært fornøyd med lærerne på skolen, og har fått et godt førsteinntrykk. Han ønsker å jobbe 

videre med det pedagogiske opplegget ved skolen. Rektor ønsker å styrke den administrative 

kapasiteten og vil ta tak i behovet for å sette de to eldste byggene på skolen i bedre stand slik at 

de kan bli universelt utformet og at blant annet luftkvaliteten kan bedres. Han ønsker et godt 

samarbeid med foreldrene, og synes det er godt oppmøte av foreldre på foreldremøtene.  

Sak 1-3 Informasjon fra skolen – v/leder av FAU 2022/2023 Nina Ruth 

Kristoffersen 

Nina Ruth Kristoffersen fortalte om hvordan arbeidet i FAU pleier å være og hvilke saker som 

har vært aktuelle den siste tiden. 

 

Sak 1-4 Konstituering  
Følgende ble valgt: 

- Leder Nina Ruth Kristoffersen (6C) 

- Nestleder Line Styczen (1B) 

- Økonomiansvarlig Fredrik Romsaas (6A) 

- Referent Marianne Bjørnson (2C) 

- Revisor Anette Hoff (2B) 

- Skolemiljøutvalg Anne Nylend (7A) 

 
Valg av AKS-ansvarlig, trafikkgruppe-ansvarlig, natteravn-ansvarlig og 17.mai-kontakt gjøres 

på neste møte når FAU har jobbet mer med hva FAU skal jobbe med og hvem som ønsker å 

være med i hvilke grupper. 

Sak 1-5 Arbeidsform FAU 

Saken ble diskutert. FAU ønsker å jobbe i grupper og samlet.  

 

Eventuelt 
Rektor ba FAU om å gi tilbakemelding om hvordan foreldremøtene har fungert i høst. 

Foreldrene er fornøyd med at fellesdelen er kort. Godt oppmøte i en god del av klassene, men 

også eksempler på klasser med mer sped deltakelse. Generelt et ønske om at det er tid til at 

foreldre kan få gi tilbakemelding, bli kjent og gjerne diskutere noe i grupper også.  

 


